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Roma jest już w Nowym Jorku, gdzie zakończy tournee po USA. Dziś

wieczorem zespół rozegra towarzyski mecz z Salwadorem. Wczoraj w

hotelu gdzie zatrzymali się Giallorossi odbyła się krótka konferencja

prasowa. Poniżej słowa Zemana, które opublikowano na oficjalnej stronie

Romy. 

 

- Moja opinia na temat Bradleya? Myślę, że pozyskaliśmy go, gdyż wierzyliśmy w

jego jakość. Na razie pokazuje pozytywne rzeczy, które pokazał również w

poprzednim sezonie. Byłem zaskoczony, podobnie jak wszyscy, że tak wiele osób

przyszło nas oglądać w ostatnich dniach i przyjęło podczas spotkań z tak wielkim

entuzjazmem: widać, że ludzie się nami interesują i że organizacja działa dobrze w

tym kierunku. Tutaj, w USA, piłka nie jest popularna tak jak w innych krajach, jednak

nasz zarząd robi wszystko, aby poprawić wizerunek klubu również w takich

miejscach, gdzie piłka nożna nie jest znana. Dotychczasowy bilans tournee?

Jesteśmy tutaj od tygodnia i do tej pory podążamy bez problemów za naszym

programem, jestem więc zadowolony również z tego punktu widzenia.
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